
O B Č I N S K I  S V E T  

Datum : 22.2.2019 
Številka  :  032-01/2018-4. redna 
 

    ZAPISNIK 
 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Bovec, ki je bila v četrtek, 21.2.2019 ob 1800  v 
mali dvorani Kulturnega doma v Bovcu.  

 
Prisotni: Miha Sotlar, Goran Kavs, Vasja Vitez, Barbara Leban, Danijel Krivec, Miro Bozja, Igor Černuta, 

Jernej Skok, Boštjan Komac, Klavdija Stergulc, Jaka Vidmar  

Opravičeno odsoten: Adis Hrovat 
Vabljeni: Valter Mlekuţ, Katarina Barbara Ostan, Vesna Cuder, Helena Kravanja, Milojka Kranjc, Joţica 

Kavs, Cecilija Avsenik, Iris Stres, Miran Šušteršič, Klavdij Berginc, Robert Kokošin (občinska uprava), 
Milan Štulc (odnosi z javnostmi), Marjan Skornišek (JZ Sončni Kanin), Matej Kavčič (novinar) 

  

Ţupan Valter Mlekuţ je ugotovil, da je prisotnih enajst od dvanajstih občinskih svetnikov, en svetnik se 
je opravičil. Nato je predstavil z gradivom predloţeni dnevni red. 

 
Miha Sotlar je povedal, da se je neposredno pred sejo občinskega sveta sestala Statutarno-pravna 

komisija, ki je 5. točko dnevnega reda "Sklep o posredovanju podatkov Komisiji za pregled poslovanja 
Javnega zavoda Sončni Kanin" vključila v poslovnik iz 8. točke dnevnega reda " Poslovnik o delu 

Komisije za pregled poslovanja Javnega zavoda Sončni Kanin" 

 
 Soglasno je bil sprejet naslednji Dnevni red 4. redne seje Občinskega sveta Občine Bovec: 

1. Zapisnik 3. redne in  Poročilo 1. korespondenčne seje  Občinskega sveta občine Bovec 
2. Seznanitev z imenovanjem podţupanov 

3. Proračun Občine Bovec za leto 2019 - 1. branje 

4. Imenovanje predstavnikov občine Bovec v javne zavode, javne sklade in javna podjetja, katerih 
ustanoviteljica ali soustanoviteljica je Občina Bovec 

5. Izdaja soglasja k Pravilniku o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v Javnem zavodu 
Sončni Kanin 

6. Sklep za odpis osnovnih sredstev za leto 2018 
7.  Poslovnik o delu Komisije za pregled poslovanja Javnega zavoda Sončni Kanin 

8. Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

 
AD 1) Zapisnik 3. redne in Poročilo 1. korespondenčne seje  Občinskega sveta občine 

Bovec 
 

a) Ţupan Valter Mlekuţ je pregledal na 3. seji sprejete sklepe in njihovo uresničevanje. 

 
Glede objave zvočnega posnetka sej so razpravljali Boštjan Komac, Robert Kokošin, Miha Sotlar, Goran 

Kavs, Danijel Krivec, Milan Štulc, ţupan Valter Mlekuţ. 
 

Soglasno je bil sprejet sklep, da se Zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Bovec potrdi. 
 

b) Ţupan Valter Mlekuţ je pregledal Poročilo 1. korespondenčne seje  Občinskega sveta občine Bovec 
 

Soglasno je bil sprejet sklep, da se Poročilo 1. korespondenčne seje Občinskega sveta Občine Bovec 

potrdi. 

Občina Bovec 
 

Trg golobarskih ţrtev 8 

5230 Bovec  

Telefon : SI (386) 05/384-19-00,02 
Telefax  : SI (386) 05/384-19-15 
E-pošta : obcina.tajnistvo@bovec.si 



 

AD 2) Seznanitev z imenovanjem podžupanov 

 
Ţupan Valter Mlekuţ je povedal, da bosta s 1.3.2019 podţupana Občine Bovec postala  Vasja Vitez, ki 

bo pokrival bolj kulturni in športni del ter Miro Bozja, ki bo pokrival bolj zaščito in reševanje ter 
gospodarstvo. Prepričan je, da sta prava človeka, ki bosta v primeru njegove odsotnosti vodila občino. 

 

AD 3) Proračun Občine Bovec za leto 2019 - 1. branje 
 

Ţupan Valter Mlekuţ je povedal, da bi v najboljšem primeru bil proračun sprejet 4. aprila, prav tako je 
vse pripravljeno, da bi se proračun za leto 2020 lahko sprejemalo jeseni. Na tej seji se bodo svetniki 

seznanili s proračunom in upa, da bodo ugotovili, da je primeren za nadaljnjo obravnavo. 
Direktorica občinske uprave Katarina Barbara Ostan je predstavila terminski plan sprejemanja 

proračuna po poslovniku.  

Helena Kravanja je glede na to, da gre za prvo sprejemanje proračuna v tem mandatu, širše 
predstavila sestavo in metodologijo, osnove za pripravo proračuna. Najprej je predstavila Splošni del 

proračuna in razpravljali so Miha Sotlar, Helena Kravanja, Barbara Leban in ţupan Valter Mlekuţ. 
Potem, ko je Helena Kravanja predstavila prihodke, so razpravljali Igor Černuta, Helena Kravanja, 

Sotlar Miha, ţupan Valter Mlekuţ, Krivec Danijel, Klavdija Stergulc. 

pavza 
Posebni del proračuna: Helena Kravanja je opozorila, da je predlog za leto 2019 v peti koloni. 

stran 1: ni pripomb 
stran 2: ni pripomb 

stran 3: ni pripomb 
stran 4: glede postavke "Moja občina" so razpravljali Klavdija Stergulc, ţupan Valter Mlekuţ, Boštjan  

 Komac (svetnika ne vidita smisla, da bi se podvajalo z občinsko spletno stranjo) 

stran 5: Sotlar Miha in Katarina Barbara Ostan sta razpravljala glede sodnih stroškov; Bozja Miro in  
 Cecilija Avsenik sta razpravljala glede mreţne RRA 

stran 6: ni pripomb 
stran 7: ni pripomb 

stran 8: Igor Černuta in ţupan Valter Mlekuţ sta razpravljala o delovanju sistema za zaščito, reševanje  

 in pomoč; pobuda Gasilske zveze, da bi društvo dobilo 1000 € več dotacij; Boštjan Komac in  
 Helena Kravanja sta razpravljala o stroških ogrevanja; glede gasilskega doma z večnamensko  

 dvorano na Srpenici, pa tudi telovadnice v Bovcu, so razpravljali Barbara Leban, Joţica Kavs,  
 ţupan Valter Mlekuţ, Boštjan Komac, Vasja Vitez, Danijel Krivec, Klavdija Stergulc, Miha  

 Sotlar, Miro Bozja 

stran 9: Miha Sotlar in Joţica Kavs sta razpravljala o javnih delih 
stran 10: ni pripomb 

stran 11: glede upravljanja z občinskimi gozdovi so razpravljali Danijel Krivec, Milojka Kranjc, Miha  
 Sotlar, ţupan Valter Mlekuţ, Vesna Cuder, Milojka Kranjc 

stran 12: ni pripomb 
stran 13: glede ureditev prehodov in postajališč so razpravljali Danijel Krivec, Joţica Kavs, Klavdij  

 Berginc; Igor Černuta in Milojka Kranjc sta razpravljala glede javne razsvetljave; Miro Bozja in  

 Cecilija Avsenik sta razpravljala o projektu Artistic; 
stran 14: Bozja Miro je vprašal glede prejemkov zunanjih sodelavcev; glede večnamenske poti okoli  

 letališča so razpravljali Klavdija Stergulc, ţupan Valter Mlekuţ, Klavdij Berginc, Miha Sotlar 
stran 15: ni pripomb 

stran 16: glede "kulturno-športnega utripa Bca" so razpravljali Klavdija Stergulc, ţupan Valter Mlekuţ,  

 Iris Stres, Goran Kavs 
stran 17: ni pripomb 

stran 18: glede investicijske in projektne dokumentacije so razpravljali Krivec Danijel, Berginc Klavdij,  
 Helena Kravanja 

stran 19: ni pripomb 
stran 20: ni pripomb 

stran 21: ni pripomb 

stran 22: ni pripomb 
stran 23: ni pripomb 

stran 24: ni pripomb 



stran 25: ni pripomb 

stran 26: glede doma starejših občanov Jezerca so razpravljali Klavdija Stergulc, ţupan Valter Mlekuţ,  

 Danijel Krivec, Boštjan Komac 
stran 27: ni pripomb 

stran 28: ni pripomb 
stran 29: glede sredstev v krajevnih skupnostih sta razpravljala Igor Černuta in Helena Kravanja. 

stran 30: ni pripomb 

stran 31: ni pripomb 
 

Soglasno je bil sprejet sklep, da je bilo prvo branje Proračuna Občine Bovec za leto 2019 opravljeno 
in je predloţeni proračun primeren za obravnavo na odborih. 

 
AD 4) Imenovanje predstavnikov občine Bovec v javne zavode, javne sklade in javna 

podjetja, katerih ustanoviteljica ali soustanoviteljica je Občina Bovec 

 
Ţupan Valter Mlekuţ je predal besedo predsednici Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja Klavdiji Stergulc, ki je predstavila delo in predloge komisije. 
 

Soglasno je bil sprejet 1. sklep: 
Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnike Občine Bovec v svet Javnega zavoda za 

turizem Dolina Soče Krivec Danijela, Srpenica 37, 5224 Srpenica, Komac Boštjana, Soča 8, 5230 

Bovec, Novosel Boštjana, Mala vas 105 A, 5230 Bovec, Pretner Marka, Trenta 16/A, 5230 Bovec, Vulč 
Vladimirja, Čezsoča 35 A, 5230 Bovec in Mlekuţ Petra, Log pod Mangartom 48, 5231 Log pod 

Mangartom. 
Predstavnik Boštjan Novosel nastopi mandat takoj (namesto Sandija Kovačevića) in bo predstavnik 

tudi v naslednjem mandatu, vsi ostali nastopijo mandat predvidoma v avgustu 2021. 

 
Soglasno je bil sprejet 2. sklep: 

Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnika Občine Bovec v svet Javnega zavoda 
Triglavski narodni park Černuta Igorja, Log pod Mangartom 89/B, 5231 Log pod Mangartom 

Predstavnik nastopi mandat predvidoma decembra 2019. 
 

Soglasno je bil sprejet 3. sklep: 

Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnico Občine Bovec v svet Javnega zavoda Knjiţnica 
Cirila Kosmača Tolmin  Marijo Zorč, Brdo 44, 5230 Bovec. 

Predstavnica nastopi mandat takoj (namesto Stres Iris) in bo predstavnica tudi v naslednjem 
mandatu. 

 

Soglasno je bil sprejet 4. sklep: 
Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnico Občine Bovec v svet Javnega zavoda 

Zdravstveni dom Tolmin Marijo Kravanja, Trenta 18/A, 5232 Soča. 
Predstavnica nastopi mandat takoj, saj je prejšnji predstavnici mandat potekel 12.01.2019. 

 
Soglasno je bil sprejet 5. sklep: 

Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnike Občine Bovec v svet Osnovne Šole Bovec 

Ksenijo Krivec Komac, Soča 8, 5232 Soča in Alana Cernatiča, Zavrzelno 18, 5230 Bovec. 
Predstavnica Ksenija Krivec Komac nastopi mandat takoj (namesto Klavdije Stergulc, ki je s te funkcije 

odstopila) in bo predstavnica tudi v naslednjem mandatu, Alan Cernatič nastopi mandat predvidoma v 
aprilu 2021. 

 

Soglasno je bil sprejet 6. sklep: 
Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnika Občine Bovec v programski svet PUS Bavšica 

Planinske zveze Slovenija, Gregorja Rupnika, Brdo 54, 5230 Bovec 
Predstavnik nastopi mandat predvidoma v marcu 2019. 

 

Soglasno je bil sprejet 7. sklep: 
Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnico Občine Bovec v Javnem skladu RS za kulturne 

dejavnosti Tolmin Ksenijo Krivec Komac, Soča 8, 5232 Soča. 



Predstavnica nastopi mandat predvidoma v aprilu 2020. 

 

Soglasno je bil sprejet 8. sklep: 
Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnike Občine Bovec v svet Javnega zavoda Posoški 

razvojni center Kavs Ladislava, Ţaga 110, 5224 Srpenica, Mlekuţ Valterja, Kal Koritnica 36 A, 5230 
Bovec, Della Bianca Petra, Mala vas 34, 5230 Bovec. 

Predstavniki nastopijo  mandat predvidoma v maju 2019. 

 
Soglasno je bil sprejet 9. sklep: 

Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnika Občine Bovec v svet zavoda KA-TV Bovške 
Kravanja Vojka, Kal-Koritnica 15A, 5230 Bovec. 

Predstavnik nastopi  mandat predvidoma v aprilu 2019. 
 

Soglasno je bil sprejet 10. sklep: 

Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnika Občine Bovec v Svet za preventivo in varnost 
v cestnem prometu Klavora Antona, Čezsoča 112/A, 5230 Bovec in Hosner Metko, Kal-Koritnica 57, 

5230 Bovec. 
Mandat traja 7.mandatno obdobje občinskega sveta 2018-2022. 

 

Soglasno je bil sprejet 11. sklep: 
Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnika Občine Bovec v Varnostnem nsosvetu Bozja 

Mirota, Brdo 72, 5230 Bovec. 
Mandat traja 7.mandatno obdobje občinskega sveta 2018-2022. 

 
Soglasno je bil sprejet 12. sklep: 

Občinski svet Občine Bovec je imenoval za predstavnico Občine Bovec v Centru za socialno delo 

Severna Primorska Marijo Mrakič, Brdo 33, 5230 Bovec. 
 

AD 5) Izdaja soglasja k Pravilniku o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v 
Javnem zavodu Sončni Kanin 

 

Točko je predstavil Miha Sotlar kot predsednik sveta Javnega zavoda Sončni Kanin in predstavil 
dilemo, ali naj se glasuje o obeh Pravilnikih o notranji organizaciji in sistemizaciji delovnih mest JZ 

Sončni Kanin ali o Čistopisu, ki je simbioza obeh pravilnikov, pa ga še nimajo pred sabo. Direktorica 
občinske uprave Katarina Barbara Ostan je predlagala, da se pripravi čistopis in se o tem sklepa na 

korespondenčni seji. 

Razpravljali so: Danijel Krivec, Miha Sotlar, Cecilija Avsenik, Boštjan Komac. 
 

Soglasno je bil sprejet sklep, da Občinski svet Občine Bovec izdaja soglasje k Pravilniku o notranji 
organizaciji in sistemizaciji delovnih mest v Javnem zavodu Sončni Kanin, kot je bilo podano z 

gradivom (zdruţena dokumenta " pravilnik iz septembra 2018" in "spremembe pravilnika iz februarja 
2019"). 

 

AD 6) Sklep za odpis osnovnih sredstev za leto 2018 
 

Točko je predstavila Helena Kravanja. Razpravljal ni nihče. 
 

Soglasno je bil sprejet sklep, da je Občinski svet Občine Bovec sprejel predloţeni Sklep za odpis 
osnovnih sredstev za leto 2018. 

 

AD 7)  Poslovnik o delu Komisije za pregled poslovanja Javnega zavoda Sončni Kanin 
 

Po uvodnih besedah je ţupan Valter Mlekuţ predal besedo predsedniku Statutarno-pravne komisije 
Mihu Sotlarju, ki je povedal, da je komisija popravila neke nedoslednosti, nekaj redakcijskih 

popravkov, vsebinsko pa so se zataknili pri nalogah komisije, zato bi bilo treba popraviti oz. dopolniti 

sklep sprejet na prejšnji seji. 
Soglasno je bil sprejet 1. sklep, da se na prejšnji seji ţe sprejeti sklep o imenovanju "Komisije za 

pregled poslovanja Javnega zavoda Sončni Kanin" dopolni z določitvijo njenih nalog: 



Komisija za pregled poslovanja Javnega zavoda Sončni Kanin:  

1. Pripravi celovito oceno in analizo poslovanja javnega zavoda Sončni Kanin, ki se nanaša na:  

 finančno-ekonomsko področje (računovodski izkazi, bilance, denarni tok, viri sredstev). 

 gradbeno-izvajalsko področje (razpisi, naročila, ponudbe, izbor izvajalcev, nadzor, način 

plačila, druga gradbena dokumentacija, izvajalske pogodbe, investicije) od dneva 
ustanovitve javnega zavoda, 

 zaposlovanje in upravljanje s kadri .  

2. Pripravi predloge sprememb in ukrepov. 
3. Sodeluje z notranjimi in zunanjimi dejavniki in akterji pri pridobivanju informacij v zvezi s 

poslovanjem Javnega zavoda Sončni Kanin. 
 

Miha Sotlar je predstavil spremembe predloţenega poslovnika, razpravljali so Krivec Danijel, Boštjan 

Komac, Vasja Vitez, Barbara Leban, Jernej Skok. 
 

Soglasno je bil sprejet 2. sklep, da Občinski svet Občine Bovec sprejme Poslovnik o delu Komisije za 
pregled poslovanja Javnega zavoda Sončni Kanin z dopolnitvami Statutarno-pravne komisije. 

 

Ţupan Valter Mlekuţ je predlagal, naj Marjan Skornišek poroča o stanju na Kaninu in Marjan Skornišek 
je povedal, koliko so zasluţili in kaj vse so plačali s prisluţenim izkupičkom. Miha Sotlar je poročal še o 

razgovoru s kandidati za direktorja JZ Sončni Kanin, razpravljala sta Marjan Skornišek in Jernej Skok. 
 

AD 8) Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

a) Igor Černuta je vprašal glede radijskih frekvenc 
b) Miro Bozja je opozoril, da je cesta v Bavšico sicer spluţena, vendar je cesta ledena in bi jo morali 

ob pluţenju tudi posipati; odgovoril je ţupan Valter Mlekuţ. 
c) Boštjan Komac je opozoril, da na drţavnih cestah čistijo na vrh ceste, ob deţju pa se spet vsuje 

nanjo. 
č) Ţupan Valter Mlekuţ je predal besedo podţupanoma Bozja Miru in Vitez Vasju, ki sta se zahvalila za 

izkazano zaupanje in obljubila, da bosta delala korektno in bosta pomagala ţupanu. 

 
 Seja je bila zaključena ob 2230 

 
Zapisala:       Ţupan Občine Bovec: 

Vesna Cuder            Valter Mlekuţ 

 
 


